

# 中国产学研合作促进会标准公告

China Industry-University-Research Institute Collaboration Association

Announcement for Standards

2022 年 第 15 号 (总第 101 号)

No. 15 2022 (NO. 101 in total)

中国产学研合作促进会批准《电动两轮车用燃料电池动力系统技术要求》(T/CAB 0151-2022)、《化妆品抗皱、紧致、保湿、控油、修护、滋养、舒缓七项功效测试方法》(T/CAB 0152-2022)、《家用及类似用途产品清洁与维护工效学测评规范 第 1 部分: 通则》(T/CAB 0153-2022) 团体标准, 现予以公告。

The China Industry-University-Research Institute Collaboration Association has published T/CAB 0151-2022 for Technical Requirements for Fuel Cell Power Systems for Electric Two-wheeler Vehicles, T/CAB 0152-2022 for Seven Efficacy Test Methods for Anti-wrinkle, Firming, Moisturizing, Oil Control, Repairing, Nourishing and Soothing of Cosmetics, and T/CAB 0153-2022 for Ergonomics Test and Evaluation Specification of Cleaning and Maintenance for Household and Similar Products ——Part1: General Requirements.

中国产学研合作促进会  
China Industry-University-Research Institute  
Collaboration Association  
2022 年 6 月 10 日

